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خبار شهرستان ا

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان اصفهان: 

۴۵درصد از ورودی مراکز فنی و حرفه ای ما دانشجو 
و فارغ التحصیل دانشگاهی است

عصرآزادی / سرپرس�تی اصفهان: مهندس مصلحی مدیرکل آموزش فنی و حرفه 
ای اس�تان اصفهان درجلس�ه افتتاح مرک�ز TMC در مرکز آموزش عالی ش�هرضا 
گفت: رش�ته ه�ای دانش�گاهی و آموزش و پ�رورش و آموزش فن�ی و حرفه ای می 
بایس�ت متناس�ب با ب�ازار کار طراحی گردد که م�ا در قالب مرک�ز مدیریت مهارت 
آموزی و مش�اوره ش�غلی )TMC( ش�عبه ای از فنی و حرفه ای در درون دانش�گاه 
ایج�اد می کنیم و هر خدمتی که م�ا در فنی و حرفه ای اعم از آموزش�های مهارتی، 
 ارتق�ا مهارت، مش�اوره آزمون، ارزش�یابی و صدور گواهینامه داری�م را در این مرکز 

خواهیم داشت.
وی با اش��اره به اهمیت آموزش های فنی و حرفه ای در بین جوانان بخصوص دانش��جویان 
گفت: برآیند جدی بین آموزش پرورش و آموزش عالی وجود ندارد و روش های آموزشی موجود 
اش��تباه است که ما باید در راستای کمک به دونهاد آموزشی کش��ور قدم برداریم.وی با انتقاد 
از کارآیی نامطلوب فارغ التحصیلان دانشگاهی در صنعت بدون آموزش های تخصصی، افزود: 
ارتباط بین آموزش و پرورش و آموزش عالی و فنی و حرفه ای می بایست برآیندی شکل دهد 
که خروجی و بهره وری خوبی را به جامعه صنعتی کشور ارائه دهد.مدیرکل آموزش فنی و حرفه 
ای استان با اشاره به رویکرد اموزش فنی و حرفه ای در حرفه ها، مشاغل و رشته هایی مورد نیاز 
کار گفت: درصدد هستیم که با همکاری دانشگاه بر روی مشاغل نو و خوش آتیه تمرکز کنیم. 
مصلحی تصریح کرد: دانش��جویانی که دارای مهارت هستند می توانند در آزمون های ادواری 
و آزاد ما ش��رکت و مدرک بین المللی آموزش فنی و حرفه ای را کسب کنند.مدیرکل آموزش 
فنی و حرفه ای استان اصفهان افزود: ۴۵ درصد از ورودی مراکز فنی و حرفه ای ما دانشجو و یا 
فارغ التحصیل دانشگاهی است و مدارک ما قابل ترجمه و استفاده در کشورهای جهان است.وی 
هدف مراکز آموزش فنی و حرفه ای را پش��تیباتی از صنعت و ورود عملی آموزش در کف بازار 
کار دانس��ت و افزود: دونوع آموزش متنوع در این سازمان ارائه می شود ازجمله آموزش دوگانه 
سیستم که متقاضی بعد از آموزش مختصر ۳۰ درصدی در فنی و حرفه ای و ۷۰ درصدی در 
صنعت مهارت لازم را کس��ب و گواهی دریافت می کند و روش دوم آموزش که ۵۵ درصد بازار 
کار را پوشش داده است آموزش در محیط کار واقعی است که متقاضی در محل کار واقعی در 

کنار کارفرما آموزش می بیند و گواهی را دریافت می کند.

 ایجاد ارتباط مخابراتی مطمئن 
در شبکه برق شرق اهواز

عص�رآزادی / سرپرس�تی اهواز: مجری طرح های خطوط ش�رکت ب�رق منطقه ای 
خوزستان گفت: عملیات احداث فیبر نوری بر روی خط ۲۳۰ کیلوولت اهواز ۳   - نورد 

به پایان رسید و آماده بهره برداری گردید.
به گزارش روابط عمومی ش��رکت برق منطقه ای خوزس��تان، امیر حیاتی بیان کرد: عملیات 
اح��داث فیب��ر نوری بر روی خط ۲۳۰ کیلوولت اهواز ۳   - نورد ش��امل تأمین تجهیزات، نصب 
و سیمکش��ی ب��ه طول ۲۰ کیلومتر مدار به پایان رس��ید و و آماده بهره ب��رداری گردید.وی با 
بیان اینکه ارزش س��رمایه گذاری این پروژه بالغ بر ۲۵ میلیارد ریال بوده، افزود: تکمیل رینگ 
دیسپاچینگ در ناحیه شرق اهواز از جمله اهداف بهره برداری از این پروژه بوده است.ایجاد شبکه 
مخابراتی و دیسپاچینگ مطمئن، ایجاد قابلیت مانیتورینگ و ویدئو کنفرانس بین نواحی و ایجاد 
ارتباط مخابراتی بسیار مطمئن جهت انتقال حجم بالای اطلاعات با کیفیت بسیار خوب، دیگر 
اهدافی است که مجری طرح های خطوط شرکت برق منطقه ای خوزستان برای بهره برداری از 
این پروژه برش��مرد.قابل ذکر اس��ت که از مهر ماه ۱۴۰۲ تاکنون ۲ پروژه احداث فیبر نوری به 
طول ۸۰ کیلومتر با ارزش سرمایه گذاری ۱۰۰ میلیارد ریال در شبکه برق منطقه ای خوزستان 
به پایان رسید و وارد مدار شد.شرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت تامین و انتقال برق در 

۲ استان خوزستان و کهگیلویه وبویراحمد را بر عهده دارد.

شهردار اصفهان خبر داد:

احیای گذرهای تاریخی باباقاسم و هارونیه در دستور 
کار شهرداری اصفهان

عصرآزادی / سرپرس�تی اصفهان: ش�هردار اصفهان از قرار گرفتن احیای گذرهای 
تاریخی باباقاسم و هارونیه در دستور کار شهرداری اصفهان خبر داد.

 علی قاسم زاده در آیین افتتاح فاز نخست موزه تاریخ شهرداری اصفهان با بیان اینکه هویت 
و ش��خصیت یک شهر را باید در گذشته آن جستجو کرد، گفت: هر اقدامی که از گذشته شهر 
صیانت کند، از اهمیت قابل توجهی برخوردار است.او افزود: بازگشایی کارخانه ریسباف و افتتاح 
فاز نخس��ت موزه تاریخ ش��هرداری اصفهان، دو اتفاق مثبت و قابل توجه اس��ت که طی یک ماه 
اخیر در اصفهان رخ داده است.شهردار اصفهان عدم ایجاد تعارض میان حال و  گذشته شهر را 
از مهم ترین دغدغه های مدیریت ش��هری اصفهان دانست و خبر داد: احیای محورهای تاریخی 
باباقاسم و هارونیه از دیگر اقداماتی است که در دستور کار شهرداری اصفهان قرار دارد و درصدد 

انجام آن هستیم.
موزه تاریخ شهرداری اصفهان ثبت ملی می شود

مدی��رکل ارتباطات و امور بین الملل ش��هرداری اصفهان نیز در این آیی��ن اظهار کرد: موزه 
تاریخ ش��هرداری اصفهان با هدف حفظ هویت ش��هری اصفهان راه اندازی می ش��ود و تحولات 
مجموعه مدیریت ش��هری از حدود س��ال ۱۲۱۸ تا امروز در آن به نمایش درمی آید.س��یدعلی 
معرک نژاد افزود: قسمت اصلی موزه در کنار نمایش آثار مورد نظر، بخش رویدادمحورِ آن است 
که در قالب برگزاری نشست ها و رویدادهای متنوع  و  با همکاری نهادهای ذیربط از طریق عقد 
تفاهم نامه های مختلف اجرایی می ش��ود.او با بیان اینکه درخواس��ت ثبت موزه تاریخ شهرداری 
اصفهان در فهرست موزه های ملی پذیرفته شده است، گفت: به زودی این موزه ثبت ملی خواهد 
شد.مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: عمارت تاریخی باغ 
زرشک مرمت شده و به زودی طراحی داخلی آن به منظور استقرار موزه تاریخ شهرداری اصفهان 

تکمیل می شود.
ضرورت ارائه شفاف اسناد مدیریت شهری در موزه تاریخ شهرداری اصفهان

عضو هیات داوران مسابقه معماری موزه تاریخ شهرداری اصفهان نیز از دیگر افراد حاضر در 
این مراسم بود. حمیدرضا سپهری با بیان اینکه مسابقه معماری موزه تاریخ شهرداری اصفهان 
با روالی ساده به انتخاب سه طرح برتر از میان طرح های دریافت شده پرداخت، گفت: سرانجام 
طرح نهایی برای موزه تاریخ ش��هرداری اصفهان اجرایی شد.او تاکید کرد: مدیریت شهری باید 
تلاش کند تا در این موزه اسناد مرتبط با فعالیت خود را به نحوی شفاف و گویا در معرض رصد 
قرار دهد، چراکه ثمرات بس��یار قابل توجهی از حیث پژوهش��ی، علمی و اجتماعی برای شهر و 

شهروندان دارد.

سرپرست استانداری آذربایجان شرقی:

تلاش کنیم تابستان امسال با کمترین مشکل برق در 
بخش خانگی و صنعتی سپری شود

سرپرست اس�تانداری آذربایجان ش�رقی با تاکید بر ارتقای سطح تعامل با وزارت 
نیرو برای مدیریت بهتر مصرف آب و برق اس�تان در فصل گرما، گفت: باید تدابیری 
اندیشید که از دوره اوج مصرف برق در استان با کمترین مشکل گذر کنیم و ما نیز در 

استانداری آماده هر گونه کمک در این زمینه هستیم.
تراب محمدی در جلس��ه شورای مدیران شرکت های تابعه وزارت نیرو در استان، با اشاره به 
ضرورت هم افزایی برای افزایش تولید برق در اس��تان، گفت: در بس��یاری از کشورها، واحد های 
صنعتی در تولید برق مورد نیازشان خودکفا هستند و صنایع ما هم باید به این سمت حرکت 
کنند.سرپرست استانداری آذربایجان شرقی تاکید کرد: نباید اجازه دهیم فقدان شهدای خدمت 
در روند تولید و خدمات و رفاه مردم استان خلایی ایجاد شود.محمدی با اشاره به وجود شمار 
قابل توجهی از طرح های نیمه تمام در بخش نیرو، افزود: رییس جمهور شهید اجازه نمی داد غیر 
از مناطق محروم در جای دیگری طرح جدیدی کلنگ زنی شود و این مسیر ادامه خواهد داشت.

وی افزود: در بخش صنعت نیز اولویت رییس جمهور شهید، احیای کارخانه های راکد بود و با 
این نگاه در استان ما بیش از ۵۰۰ واحد تولیدی راکد به مدار تولید باز گشتند.

محمدی گفت: بسیاری از این واحدها به دلیل مشکلات جزیی مالیاتی و بیمه ای و یا سرمایه 
در گردش از مدار تولید خارج شده بودند.

خبر

عص�رآزادی/ س�رویس شهرس�تانها: رئیس 
س�ازمان جهاد کش�اورزی آذربایجان شرقی از 
آغ�از خرید تضمینی گندم در اس�تان خبر داد 
و گف�ت: محصول گندم در خداآفرین به مرحله 
برداش�ت رسیده و خرید تضمینی گندم در این 

شهرستان آغاز شده است.
اکب��ر فتحی با اش��اره به تلاش های ش��بانه روزی 
کش��اورزان و بهره برداران در س��طح استان، از پیش 
بینی تولید ۷۰۰ هزار تن گندم در آذربایجان شرقی 
خبر داد و افزود: سال گذشته به خودکفایی کامل در 
حوزه تولید آرد خبازی رسیدیم و پیش بینی می شود 

که این روند تداوم یابد.
وی ادامه داد: کشاورزان زحمت بسیاری می کشند 
ام��ا تعیی��ن زیرس��اخت ها و مقدمات کش��اورزی و 
پش��تیبانی در کش��ت گندم، کار بسیار سنگین و در 
س��طح بالایی است و کارشناسان پهنه سراسر استان 
برای کمک به کش��اورزان و انتقال دانش روز در حال 

فعالیت هستند.
فتحی از توس��عه مراکز خرید در مناطق دور افتاده 
آذربایجان ش��رقی خبر داد و گفت: اکنون تعداد ۶۵ 
مرکز خرید تضمینی گندم در سراس��ر استان وجود 
دارد ام��ا نباید به این عدد اکتفا کرد و اگر احس��اس 
نیازی برای آس��ان کردن دسترس��ی کش��اورزان به 
مراک��ز خرید وج��ود دارد، می توانیم تع��داد مراکز را 

ارتقا دهیم.
وی اظهار کرد: محصول آماده نباید در دست کشاورز 
بماند و لازم است تا کشاورزان در راحت ترین شرایط 
و ب��ا خیالی آس��وده، گندم تولیدی خ��ود را تحویل 

مراکز خرید دهند.فتحی با اشاره به نگرانی کشاورزان 
از تاخی��ر در پرداخت وجه خرید گن��دم تاکید کرد: 
مکاتبات لازم با س��ازمان برنام��ه و بودجه انجام می  
شود و براساس زمان تحویل گندم هر استان پرداخت 
خواهد شد که در این راستا تحویل گندم استان های 
گرمسیری مانند خوزس��تان انجام شده و استان های 
سردسیری همچون آذربایجان شرقی در شهریور ماه 

عملیاتی می شود.
رئیس س��ازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی با 
اشاره به ضرورت توجه به معاینه فنی کمباین ها بیان 

کرد: حساسیت این موضوع حتی مهمتر از انبار است 
و برای جلوگیری از ریزش ها و هدررفت محصول لازم 
اس��ت تا دستگاه ها و ادوات کش��اورزی مورد بررسی 

قرار گیرند.
وی با اش��اره ب��ه اجرای ط��رح جه��ش تولید در 
دیمزاره��ای اس��تان اف��زود: اکنون می��زان افزایش 
عملکرد گندم در هکتار به ۱۵۰ کیلوگرم در اس��تان 
رس��یده ولی می توان این رقم را در سال های آتی به 
۸۰۰ کیلوگرم هم رساند تا در کنار خودکفایی، حرفی 

برای گفتن در بخش صادرات داشته باشیم.

شهرس�تان های هشترود، سراب و چاراویماق 
سهم قابل توجهی در تولید گندم دارند

معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهادکشاورزی 
آذربایجان ش��رقی نیز در این جلسه گفت: بر اساس 
برآوردهای انجام شده برای سال زراعی جاری ۱۴۰۳ 
- ۱۴۰۲ تولید ۷۰۰ هزار تن گندم در اس��تان پیش 
بینی می ش��ود و شهرستان های هش��ترود، سراب و 

چاراویماق سهم قابل توجهی در تولید گندم دارند.
اکبر کرامتی افزود: در س��ال زراعی گذش��ته ۴۳۶ 
هزار تن و در س��ال زراعی ۱۴۰۰ - ۱۴۰۱ به میزان 
۲۵۸ هزار تن گندم در س��طح اس��تان خریداری شد 
ک��ه این رقم در س��ال قبل ت��ر از آن حدود ۹۵ هزار 

تن بود.
وی اضافه کرد: آذربایجان شرقی در راستای تلاش 
گسترده کش��اورزان و همکاران ستادی و شهرستانی 
با ثب��ت ۵۱ هزار و ۲۲۵ قرارداد و بیش از ۳۴۲ هزار 
هکتار سطح کشت قراردادی، استان نخست کشور در 

سال زراعی جاری است.
کرامتی با بیان اینکه ۲۱ هزار و ۳۲۵ تن بذر یارانه  
ای در سال زراعی جاری تولید، فراوری و توزیع شده 
اس��ت تاکید کرد: ۱۰۵ هزار و ۷۹۴ تن کود یارانه ای 
نی��ز در این مدت تامین و در میان کش��اورزان توزیع 
شد.شایان ذکر است علیرضا شاهدی، مدیرکل غله و 
خدمات بازرگانی آذربایجان شرقی نیز از فعالیت ۶۵ 
مرکز خرید تضمینی گندم در استان خبر داد و گفت: 
برای حمل و نقل محص��ول گندم نیز آمادگی داریم 
و از تمام ظرفیت ها برای تس��ریع روند خرید و حمل 

گندم در سطح استان بهره می گیریم.

عصرآزادی/ سرویس شهرستانها: مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب 
اس�لامی آذربایجان ش�رقی با اش�اره به بازنگری طرح هادی ۶۰ 
روس�تای این اس�تان از ابتدای س�ال گفت: در الحاق زمین های 
جدید به محدوده روستا، برای اجرای قانون جوانی جمعیت زمین 

در نظر گرفته می شود.
حجت اله س��روری در جلسه بازنگری طرح هادی روستاهای ملکان و 
تبریز افزود: بنیاد مس��کن برای قش��ر محروم روستاها، مشمولان قانون 
فرزندآوری و طرح نهضت ملی مسکن در روستاها زمین تامین می کند 

و در الحاق زمین های جدید به دنبال احقاق حق این اقشار هستیم.
وی اضافه کرد: با توجه به نرخ رشد جمعیت روستا، بعد خانوار و پیش 
بینی میزان افزایش جمعیت در روستاها، بخشی از زمین های چسبیده 

به روس��تا که مستعد الحاق به محدوده طرح هادی هستند، در بازنگری 
طرح وارد محدوده می شود. سروری تاکید کرد: بنیاد مسکن در رایزنی 
با اش��خاصی که زمین آنها وارد محدوده طرح هادی می شود، درصدی 
از زمین را برای اقشار یاد شده دریافت کرده و در راستای اجرای قوانین 

مذکور به مشمولان واگذار می کند.
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اس��لامی آذربایجان شرقی حفظ حقوق 

مردم و  کمک به حل مشکلات آنها را اولویت این بنیاد اعلام کرد.
ش��ایان ذکر است در این جلسه بازنگری طرح هادی روستاهای عباس 
آب��اد، تازه قلع��ه، قلعه جوق ملکان، هروی تبریز و بررس��ی پرونده های 
تغییر طرح هادی روس��تاهای دیزج پروانه بناب و س��ایر شهرس��تان ها 

انجام گردید.

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی آذربایجان شرقی اعلام کرد؛

سهم قانون فرزندآوری و نهضت ملی مسکن در روستاها مدنظر قرار می گیرد

عصرآزادی / سرپرس�تی س�نندح: با حضور مدیرکل آموزش و 
پرورش، اولین نشس�ت کارگروه لباس فرم دانش آموزی در محل 

سالن جلسات این اداره کل برگزار شد.
هاش��م ناظمی جلال مدیرکل آموزش و پرورش استان در این نشست، 
لباس ف��رم دانش  آموزی را یکی از مصادیق نظم بخش��ی ب��ه فرایندهای 
اجرای��ی در مدارس عنوان کرد و با بی��ان اینکه باید از تمام ظرفیت های 
ممکن در آموزش و پرورش و خارج از آن به نحو احس��ن اس��تفاده کرد، 
اطهار داشت: هنرس��تان های فنی حرفه ای برای کمک در خصوص لباس 

فرم دانش آموزی ظرفیت خوبی دارند.
ناظمی جلال در ادامه سخنان خود، استفاده از ظرفیت خارج از آموزش 
و پرورش را منوط به نظارت کامل و پیگیری از طریق س��ازمان صنعت، 
مع��دن و تجارت دانس��ت و در خص��وص تولیدی های لباس در اس��تان 
گفت: لازم است لیست تولیدی ها و قیمت پارچه ها در دوره های مختلف 

تحصیلی مشخص و اعلام شود.
وی تش��کیل کارگروه نظارت جهت ارزیاب��ی و بازدید میدانی از فرایند 
تولید و توزیع لباس فرم دانش آموزی را نیز لازم و ضروری عنوان کرد و 

خاطرنشان کرد: آسیب شناسی فرایند کار در سال های گذشته به بهبود 
عملکرد پیش رو در این زمینه کمک شایانی می کند

.مدیرکل آموزش و پرورش اس��تان در بخش دیگر سخنان خود، توجه 

به ظرفیت مش��ورتی دانش آموزان و تشکل های دانش آموزی را نیز یادآور 
شد و گفت: باید در خصوص لباس فرم دانش آموزی از نظر و پیشنهادهای 

دانش آموزان نیز به بهترین نحو ممکن استفاده شود.
هاش��م ناظمی جلال در پایان س��خنان خود به موضوع اطلاع رس��انی 
نی��ز پرداخت و با اش��اره به اهمی��ت آن، از اداره انجم��ن اولیاء و مربیان 
و همچنین اداره اطلاع رس��انی و روابط عمومی اس��تان خواس��ت نسبت 
به اطلاع رس��انی دقیق به دانش آموزان و اولیاء اقدام شایس��ته ای صورت 
دهند.در ابتدای این نشس��ت، محمدایوب فیض پ��ور رئیس اداره انجمن 
اولیاء و مربیان اس��تان نیز در س��خنانی به بیان اهداف تش��کیل جلسه 
پرداخت و با بیان اینکه ثبت نام دانش آموزان آغاز ش��ده است، رسیدگی 
ب��ه وضعیت لباس فرم دانش آموزان برای س��ال تحصیلی آینده را دارای 
اهمیت بالایی توصیف کرد و اظهار داش��ت: در راس��تای شعار »ثبت نام 
مطل��وب، عدالت محوری و خانواده م��داری«، انتظارات اولیاء در خصوص 
لباس فرم نیز مطابق ماده ۸۵ آیین نامه اجرایی مدارس، برآورده خواهد 
ش��د.در ادامه این نشس��ت، دیگر اعضای کارگروه نیز ب��ه بیان نظرات و 

پیشنهادهای خود پرداختند.

با حضور مدیرکل آموزش و پرورش استان : 
 برگزاری اولین نشست کارگروه استانی لباس فرم دانش آموزی 

در آموزش و پرورش کردستان

پیش بینی تولید ۷۰۰ هزار تن گندم در آذربایجان شرقی
خرید تضمینی گندم در آذربایجان شرقی آغاز شد؛

رئیس سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی از فعالیت ۶۵ مرکز خرید گندم در سطح این استان خبر داد
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رییس فدراسیون اسکیت کشور عنوان کرد :

 افزایش ۸ برابری
 بودجه فدراسیون اسکیت

مدیر کل زندان های استان در جلسه روشنگری شرکت آب منطقه ای کردستان :

حضور پرشور در انتخابات و انتخابی اصلح بار دیگر قدرت ایران 
اسلامی را به جهانیان اثبات خواهد کرد

عصرآزادی / سرپرس�تی س�نندح:  رئیس فدراس�یون 
اس�کیت گفت: در نتیجه اتفاقات مثبتی که در چند س�ال 
اخیر رخ داده، بودجه این فدراس�یون نس�بت به دو س�ال 

قبل هشت برابر افزایش پیدا کرده است.
مجید هنرجو رئیس فدراسیون اسکیت در مجمع هیات اسکیت 
اس��تان کردستان در س��الن جلس��ات اداره کل ورزش و جوانان 
اظهار کرد: در س��ال گذشته ورزش��کاران رشته های زیرمجموعه 
این فدراس��یون ۴۱ مدال جهانی و آسیایی را کسب کردند.رئیس 
فدراسیون اس��کیت افزود: اقدامات و موفقیت های خوبی در این 
فدراس��یون رخ داده که بخش بزرگی از آن ثمره تلاش و زحمات هیات های اس��تانی و شهرستانی است.وی 
با اش��اره به اینکه بودجه این فدراسیون در ۲ س��ال گذشته ۴ میلیارد بود، افزود: در نتیجه اتفاقات مثبت در 
این فدراسیون، بودجه ما اکنون به ۸ برابر افزایش پیدا کرده است.رئیس فدراسیون اسکیت با اشاره به اینکه 
اس��کیت ورزش��ی خانواده محور است، اظهار کرد: این رشته در بعد همگانی و قهرمانی حرف برای گفتن دارد 
و در سال های آینده این نوع ورزش های مفرح جای ورزش های خشن را خواهد گرفت.وی اذعان کرد: این 
رش��ته خود را در جامعه نش��ان داده و در مسیر رشد قرار دارد لذا نیاز است استان ها از این اتفاق خوب بهره 
برداری کنند.هنرجو با اشاره به اینکه یکی از رسالت های شهرداری ها ایجاد فضاهای فرهنگی و ورزشی است، 
گفت: ش��هرداری باید در قبال دریافت عوارض، به مردم خدمات ارائه کنند.رئیس فدراس��یون اسکیت یادآور 
ش��د: ۱۲ رشته زیرمجموعه فدراسیون جهانی اسکیت وجود دارد که در کشور ما هشت رشته فعال است.وی 
بر لزوم تربیت و پرورش داور و مربیان این رشته در استان تاکید کرد و گفت: رشته اسکیت جای کار دارد و 

به جذب ورزشکار نیاز است.
هنرجو تصریح کرد: بر اساس جمعیت منطقه و علاقه مردم به رشته های ورزشی، زیرساخت های ورزشی 
رونق داده ش��ود ضمن اینکه فدراس��یون این آمادگی را دارد که کمک لازم را به هیات داش��ته باشند.رئیس 
فدراسیون اسکیت در پایان افزود: کمک به هیات های استانی باید ادامه دار باشد و اعتراض ها را نیز به عنوان 

تلنگر برای کار بیشتر در هیات تلقی کنید.

عصرآزادی / سرپرس�تی سنندح:  مدیر کل زندان های 
استان کردس�تان در جلسه "روش�نگری خدمات شهید 
جمه�ور" که در س�الن جلس�ات و با حض�ور مدیرعامل، 
معاونی�ن و جمعی از مدیران این ش�رکت برگزار ش�د، بر 

حضور پرشور مردم در انتخابات تاکید کرد.
مجتبی محمدی، در ابتدای این جلس��ه ضمن تس��لیت سی و 
پنجمین س��الگرد رحلت معمار کبیر انقلاب اسلامی حضرت امام 
خمینی )ره( و بزرگداش��ت قیام ۱۵ خرداد، با اش��اره به روشنگری 
عملیات وعده صادق توس��ط جمهوری اسلامی ایران بر علیه رژیم 

اشغالگر صهیونیستی در پی بمباران سفارت ایران در سوریه، اظهار داشت: اسرائیل فقط با ایران مشکل ندارد، بلکه با 
کل اصل دین، اسلام و قرآن خصومت دارد.مدیر کل زندان های استان کردستان، افزود : فجایعی که اسرائیل به بار 
آورده دل هر انسان آزاده ای را به درد می آورد و دنیا تازه به این نتیجه رسیده، که حق با مردم غزه و فلسطین است.
محمدی تصریح کرد: پاسخ ایران به اسرائیل یک پاسخ شجاعانه و تثبیت قدرت ایران در منطقه بود که خودِ غربی ها 
و دشمنان به این موضوع اذعان کردند و با این اقدام قاطع، هیمنه پوشالی اسرائیل فرو ریخت.وی در بخش دیگری 
از سخنان خود با تشریح مفاهیم پیام تسلیت رهبر معظم انقلاب )مدظله العالی( در پی شهادت رئیس جمهور، به 
خدمات دولت شهید جمهور در کشور و در استان کردستان اشاره کرد و رئیسی را خدوم ملت، مجاهد و ادامه دهنده 
راه شهید سلیمانی خواند و افزود: بدخواهان و رقبای رئیسی تازه متوجه شده اند که رئیسی چه شخصیتی بوده و 
خداوند شهید رئیسی را همچون شهید سلیمانی عزیز و بزرگ کرد و مزد خدمات خالصانه و صادقانه اش را با شهادت، 
به وی عطا کرد .محمدی گفت: حضور بیش از ۶۰ هیأت از کشورهای مختلف در مراسم تشییع رئیس جمهور فقید، 
بزرگ مردی این شهید را یکبار دیگر به دنیا اثبات کرد و حضور پروشور آحاد مردم در انتخابات ریاست جمهوری 
و انتخاب فرد اصلح، تکمیل کننده اثبات عظمت ملت ایران خواهد بود .وی اظهار کرد: مردم فهیم ایران اسلامی، 
خادمین را می بینند و خائنین را می شناسند، پس باید کاری کنیم که خداوند به ما عّزت بدهد چرا که همه عزّتها 
در نزد خداست و هر کدام از ما وظیفه داریم روشنگری کنیم، که قاطبه مردم در انتخابات شرکت کنند و مواظب 

فضای ملتهب و جریانات انحرافی در انتخابات باشیم، تا راه شهید رئیسی را ادامه پیدا کند.


